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l. Miejsce smierci bl. ks. Jezego Popiefuszki na wloclawskiej zaporze jest jedn4
z gl6wnych wizyt6wek wloclawka, odwiedzane przezwiele osob z Folski i
zagranicy. Niestety, ale od dh.r2szego czasu to miejsce chluby miastu nie
przynosi. Proszg Pana prerydenta o pilne prace remontowe w tym rejonie.
Kompletnie zdewastowane s4 schody doKny2apomnika, kt6re zaga?q4
bezpieczerlstwu pieszych. w lawkach zamontowany ch przez miasto odkrgcone
s4 nakrgtki od Srub mocuj4cych ich oparcia. Krzy2 pornnik zostal przez
wandali pozbawiony podSwietlenia, powyrywana jest kostka przy
niedokoriczonym oltarzr kamiennym, autorstwa rze1biarza J erzego Kuliny.
Proszg o mo2:liwie srybkie naprawienie tych usterek, bo za chwilg to miejsce
shaci sw6j reprezentacyjny charaker.

2. Ile Miasto Gmina Woclawek wydalo firnduszy z budZetu miasta na
zem6wtenia z wolnej rgki z porninigciem zam6wieri publicznych w latach
2019-202I. Proszg o podanie danych w rozbiciu na poszczeg6lne lata.
Jednoczesnie proszg o podanie ile wydatk6w poni esiono w r polroczu 2022r.

3. Meszkafcy, az-tvlaszcza,kierowcy poruszai4c sig objazdem przez ul. Szewsk4
maj4 sporo uwag, co do tej nowo oddanej arterii. Rozjezdzani sq krawgzdki
na lukach jezdni przez du2e pojazdy, autobusy maj4 problem z wl.mijaniem.
wypigtrzenia jezdni na skrzyzowaniach z ulicami Kaletnicza i Mltalowa sa
zbyt niskie, przez co nie powodui4 wlaSciwego spowolnienia ru"hu, porrudio
brakuje ozrakowania poziomego, co nara2a na niebezpieczefstwo siczeg6lnte
osoby piesze oraz rowerzyst6w. Proszq o szybkie naprawienie usterek w
ramach gwarancji i doprowadzenie ulicy do zgodnoSci z normami
przewidzianymi w prawie budowlanym i ruchu drogowya.

4. Mieszkaricy ulicy Paderewskiego proszq o usunigcie przez sluzby miejskie
dw6ch uschnigtych drzewek i nasadzenie w to miejsce nowych.

5. Pan miesztrianiec naszego miasta czuje sig polarywdzony
brakiem prrydziafumieszkania na ul. Celulozowej przez BBM sp. , o. o. F-

jest rencist4, oficerem Wojska polskiego w stopniu kapitana w
stanie spoczynku- Jest zasluZonym dawcq krwi, odrnaczontmp.r." 
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zdrowia, poniewn:z oddal ponad 40 litr6w krwi dla spoleczeristwa. od 2015 r.
posiada orzeczerie o umiarkowanym stopniu niepehrosprawnoSci. W
pierwszyrn etapie rozpafl'waniu mieszkanc6w uzyskal pozy ciQ, a drugim

miejsce zbardzo nsk4liczb4 6 pu*t6w. Ta osoba mieszka samotnie
wlnajmuj4c lokal na ul. we Wloclawku. proszg pana
prezydentz o szczeg6lowe wyja5nienie tej sprawy.



(7)V;"rr*^tcy Michelinak orzystaiqcyz ulicy Swietlanej proszq ponownie o\--lwypehrienie licznvch ruvtto*:lri"i fffia" na jej calej drugo.ci. Z tejdiugiej stosunkowo Orogi korzysta *iJl","ir."ryst6w, la6rych irytuje czgsteomiianie wvboi6w.
T. Proszg o *o*

pomieszczenia na swoje bi*" p"ry uf . pufuG"go 6 lokal B 2.8. Wzwiezku ztragjc"',i*o.1oe ou Un -", -r"*t*.y _iu* pyt":a:"twyglqda zaberyieczenie yL,ifu*i* p.r.i grozoq 
"wentualnycn nalot6w wprzypadku gdyby doszlo do agresji o" fotf,g ," shony Rosji. Ile w nasrym
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scbron6w przeciilotni"t"h;il ;u *t*sa2one i ile os6b mogq

Zpowui:aniem*"ffi


